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Geacht College, 
 
Herhaaldelijk ontvangen wij berichten van burgers met betrekking tot de problemen welke worden 
veroorzaakt door krakers, die “bezit”hebben genomen van het flatgebouw naast de voormalige 
brandweerkazerne in de Capucijnenstraat. Volgens onze informatie zou een aantal van hen dezelfde 
krakers zijn, die voorheen voor zoveel overlast hebben gezorgd bij het terrein/gebouwen van Xonar. Het 
handelt zich om harddrugsgebruikers die naar alle waarschijnlijkheid ook psychische problemen hebben. Zij 
veroorzaken veel overlast, zijn agressief en hebben al veel vernield, en hebben het flatgebouw met 
hakenkruizen beschilderd. Eveneens liggen weer overal gebruikte spuiten en dergelijke. In principe moeten 
we constateren, dat de problematiek die voorheen bij Xonar speelde, niet is opgelost maar is verplaatst! 
 
Daarom stelt Partij Veilig Maastricht onderstaande vragen: 

1. Bent u op de hoogte van het feit, dat krakers bezit hebben genomen van voornoemd flatgebouw in 
de Capucijnenstraat? 
 

2. Indien ja, welke stappen heeft u ondernomen om dit op te lossen? Indien nee, waarom niet? 
 

3. Bent u het met ons eens dat een escalatie zoals zich onlangs heeft voorgedaan bij Xonar 
voorkomen dient te worden? 
 

4. Kunt u aangeven of deze verslaafden wel of niet in begeleiding zijn bij Mondriaan, Leger des Heils 
of een andere instantie? 
 

5. Indien hier geen sprake van is, is het dan niet noodzakelijk om met spoed contact op te nemen met 
een van deze organisaties om samen een plan van aanpak te maken? 

 
6. Bent u het met ons eens, dat er zo spoedig mogelijk actie moet worden ondernomen om tot een 

oplossing te komen; zodat voorkomen wordt dat de problematiek elders opnieuw plaats gaat 
vinden? 

 
Partij Veilig Maastricht dringt aan op spoedige actie! Zeker in het kader van de veiligheid en 
volksgezondheid is het noodzakelijk dat er een adequate oplossing komt. Vooral omdat we uit betrouwbare 
bron hebben vernomen, dat de krakers alweer nieuwe panden op het oog hebben om hun intrek te nemen. 
U kunt en mag het niet zover laten komen, de burgers van Maastricht rekenen op u! 
 
Namens Partij Veilig Maastricht, 
Tiny Meese - fractievoorzitter. 


